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ACTA ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA
14/06/2023

Assistents presencials 36

Online 6

Vots delegats (2)
Dolors Clavell a Adrià Ramirez
Montserrat Garcia a Gina Montesinos

S’inicia la sessió a les 18.30 h al Bicihub i per Google Meet

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior

Acta de la passada AGO el 28 de juny de 2022.

S’aprova per 32 vots a favors, 0 vots en contra i 3 abstencions l’acta de l’AGO anterior.

2. Presentació de la memòria d’activitats 22-23

Es presenten les activitats de la PTP organitzades en 5 eixos (Incidència política, Formació i
divulgació, Funcionament intern, Comunicació i Reivindicacions assolides). El conjunt d’activitats
es pot veure detallat a la presentació següent.

Durant la presentació arriben 7 membres més de l’entitat que se sumen al nombre de vots totals
a la sala.

S’aprova per 42 vots a favors, 0 vots en contra i 0 abstencions la memòria d’activitats
2022-2023.

Es comenta si les propostes que es van fer en el marc de la tarifació del TP a l’ATM. Si les hem
portat i quina resposta hem tingut. L’Adrià comenta que es va fer reunió amb el Pere Torres de
l’ATM i ens va comentar que 100% no pot ser tarifa quilomètrica. Es va demanar també la
integració del bitllet senzill.

Francesc Xandri, demana com es computen els socis familiars en tant que per comptar amb els
diferents gèneres. Gina contesta que es computen tots per separat malgrat un sigui el qui
agrupa la quota.
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3. Presentació del balanç 2022

Es presenten ingressos, despeses i balanç per a la memòria econòmica de 2022.

Durant la presentació arriba 1 membre més de l’entitat que se suma al nombre de vots totals a
la sala.

S’aprova per 43 vots a favors, 0 vots en contra i 0 abstencions la memòria econòmica 2022.

Ens demanen si facturem. Si, una entitat sense ànim de lucre si que pot facturar i no hi ha cap
inconvenient. També es poden generar beneficis. La Gina comenta que els càrrecs directius no
poden tenir remuneració, d’aquí ve el sense ànim de lucre.
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4. Presentació, i aprovació si s’escau, de la composició de la junta

Es presenta la composició de la junta del proper mandat:

● President: Adrià Ramirez
● Vicepresidenta: Dolors Clavell
● Vicepresidenta: Núria Pérez
● Secretària: Gina Montesinos
● Tresorer i portaveu: Daniel Pi
● Vocal i portaveu: Jordi Porta
● Vocal: Josep Mª Olivé
● Vocal: Ricard Riol
● Vocal: Albert Obiols

● Vocal: Mercedes Vidal
● Vocal: Marc Iglesias
● Vocal: Marc Taulats
● Vocal: Albert Parés
● Vocal: Montse Garcia
● Vocal: David Rodríguez
● Vocal: Estefania Molina
● Vocal: Maria Coma (nova incorporació)
● Vocal: Arnau Comajoan (nova incorporació)

Aquesta junta proposa les següents línies de treball:

Viari

● Concessions de bus 2028
● Estacions de bus interurbà a BCN
● Velocitat comercial al bus urbà de Barcelona

Tramviari

● Tramvia per la Diagonal
● TramCamp
● Trens-trams de Catalunya

Ferroviari

● Redifusió objectiu tren 2024
● Transport públic transfronterer (incl. trens nocturns)
● R3 Montcada
● Lluita contra el trasllat de l’estació de Figueres

Regulatori i tarifari

● Governança, tarifes i finançament del TP a Catalunya
● Llei mobilitat sostenible al congrés

Altres

● PDU Metropolità
● Proposta integral de TP per al Maresme

Durant la presentació arriba 1 membre més de l’entitat que se suma al nombre de vots totals a
la sala.

S’aprova per 44 vots a favors, 0 vots en contra i 0 abstencions la junta i les seves propostes.

Mercedes Vidal comenta que el tema dels nocturns, es veuran trens tranfronterers abans. Pero
no ho hem de deixar de batallar.
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Ricard Riol: la supressió Barcelona-Galícia ha estat molt negativa.

Daniel Pi comenta que s’haurà de fer seguiment dels talls ferroviaris per a garantir que els
serveis substitutoris siguin adequats.

Diego Guerrero comenta que la PTP hauria d’estar integrada amb Sant Adrià Badalona per a la
transformació de la C-31 en una comissió que està liderada per la Generalitat. El Carles Garcia
comenta que no s’ha fet cap moviment si bé formem part a la taula de mobilitat de la federació
d’entitats de badalona. S’haurà de decidir des de la junta.

LLuis Carrasco comenta la unificació de la tarifació social unificada, també hauria de formar part
de les línies de treball 2023. L’Adrià ratifica que està dins la línia de treball de “tarificació”

Es demana com tenim la campanya de la R8. De moment està aturat però el grup de treball del
Vallès ho té en procés.

Eduard Truco comenta faria falta incloure seguiment del Pla de Rodalies de Renfe, per a veure el
grau de compliment. També proposa que la Generalitat hauria de tenir un servei de control del
servei de Rodalies a tota catalunya en relació a la qualitat del servei.

Cinta Galiana (Terres de l’Ebre) comenta que és molt important el que ha comentat l’Eduard
Trucó sobre la qualitat per exemple de la R16. Demana si es podria fer reivindicació d’una línia
directa de Barcelona a Terres de l’Ebre.

Carlos Ortí comenta la necessitat de reinvindicar l’accessibilitat a les parades d'autobús. La Gina
comenta que s’està treballant de la mà d’ECOM.

5. Presentació, i aprovació si s’escau, del pressupost 2023

Es presenta el pressupost per 2023:
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Es demana el funcionament la neteja i el manteniment si va junt amb les despeses del local. El
Daniel Pi explica que les condicions són molt bones i que si que inclou aquestes despeses.
També es comenta que l’antic propietari volia vendre i que els tractes van ser molt bons.

S’aprova per 44 vots a favors, 0 vots en contra i 0 abstencions el pressupost 2023.

6. Ratificació del canvi domicili

Es presenta el nou domicili de la PTP: Bicihub (C/ Pere IV 58-60, primer pis, 08005).

Es ratifica per unanimitat el nou local. El Carles Garcia comenta que s’ha perdut espai
d’emmagatzematge i que, per guardar tallers i altre material “habitual” competm amb un local
de Tàndem.

Es ratifica per 44 vots a favors, 0 vots en contra i 0 abstencions el nou domicili de la PTP.

7. Precs i preguntes

L’adrià comenta que en la propera assemblea 2023 , la junta proposa un canvi de quotes 2024:

● Quota ordinària passar de 35 € a 42 €
● Quota protectora passar de 50 € a 60 €
● Quota per a menors de 25 mantinguda a 25 €
● Quota familiar mantinguda a 10 €

El Francesc Xandri planteja un dubte en relació a la seva quota, la Gina li farà arribar per correu
electrònic al dia següent.

Aniversari

Des del grup de treball es llisten i presenten els actes previstos per a celebrar l’aniversari de 30
anys de la PTP.

● 30 de juny
○ Cinefòrum amb visita a la superilla del Poblenou.

● Setembre
○ Sortida familiar al parc de l’oreneta.

● Octubre
○ Viatge a Cádiz

● Novembre
○ Inauguració espai PTP al Museu del Ferrocarril

● Desembre
○ Sopar i concurs fotogràfic previ

Tanquem sessió a les 20.40 h i firma per a que consti: Amb el vist-i-plau

Georgina Montesinos Zaragoza (Secretaria) Adrià Ramirez Papell (Presidència)
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